
                      

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde  

Aan: College van B&W  

Van: D66, CDA, SP, PvdA 

 

Datum: 20 februari 2019 

 

Onderwerp: Vertraging participatietraject Omgevingsvisie 

Op maandag 29 oktober besloot de gemeenteraad over het Plan van Aanpak voor de 

Omgevingsvisie deel II. College en raad vinden het belangrijk dat Zwollenaren mee kunnen 

denken en invloed hebben op plannen die impact hebben op hun omgeving. Het college 

heeft daarom een plan van aanpak gemaakt en de participatie van inwoners speelt daar een 

belangrijke rol in. Ook heeft de raad besloten om een fors extra bedrag (€ 605.000) voor dit 

proces beschikbaar te stellen. Niet alleen inwoners worden betrokken, ook de gemeenteraad 

zelf kan bij alle bijeenkomsten aanwezig zijn. In het vierde kwartaal van 2018 zouden de 

bijeenkomsten plaatsvinden. Inmiddels zijn we ver in het eerste kwartaal van 2019 en heerst 

er totale radiostilte. Wij stellen daarom de volgende vragen: 

1. Is het participatieproces gestart? 

2. Zo ja, waarom is de gemeenteraad hier niet van op de hoogte? 

3. Zo nee, waarom niet en kunt u inzicht geven in de stand van zaken? 

 

Sonja Paauw  Jan Nabers  Brammert Geerling  Patty Wolthof 

D66   CDA   SP    PvdA 

 


